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Judicial Control over Maintenance Security in KSA

Summary:

With the diversity of the agencies entrusted with the task of maintaining public
security in the Kingdom of Saudi Arabia, the system allowed these agencies to
exercise a wide range of powers in order to maintain security. However, the exercise
of these powers has a direct impact on the rights and freedoms of individuals. This
study aims to clarify the mechanisms of judicial control over maintaining public
security in the KSA, explaining the problems of conflict of jurisdiction between these
various judicial authorities and proposing what enables them to reduce these
problems.

Keywords:
Maintaining security, The Board of Grievances, Judicial authorities, administrative
control, criminal control, competency conflict, Saudi Arabia

L e contrdlejuridictionnel sur le maintien de la securité en Arabie
saoudite
Résumeé:

Compte tenu de la diversité des agences chargées de maintenir la sécurité
publique dans le Royaume d'Arabie saoudite, le systétme a permis a ces agences
d'exercer un large éventail de pouvoirs afin de maintenir la sécurité. Cependant,
l'exercice de ces pouvoirs a un impact direct sur les droits et libertés individuelles.
Cette étude vise donc a clarifier les mécanismes de controle judiciaire du maintien de
la sécurité publique en Arabie Saoudite, tout en expliquant les problémes de conflits
de compétence entre ces différentes autorités judiciaires et pour finir par des
propositions qui pourraient contribuer a la réduction de ces problemes.

Mots clés:
Ordre public, juge administratif, juge judiciaire, police administrative, police
judiciaire, conflit de juridiction, Arabie saoudite.
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